
 
 

Warszawa dnia 19.06.2024 r.  
 

 

PROTOKÓŁ  
Z OTWARCIA OFERT postępowanie nr WNZ-037/2024 

Postępowanie prowadzone w bez stosowania ustawy, w oparciu o art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy z 
dnia 11 września  2019 r. „Prawo Zamówień Publicznych”  (Dz. U. z 2023 r. poz. 1605 ze zm.) 
na:  
„usługi naprawcze oraz usuwanie uszkodzeń i awarii w budynkach i nieruchomościach, 

znajdujących się w zasobie Skarbu Państwa przekazanych do gospodarowania ZMSP oraz 

lokalu – siedziba ZMSP w zakresie branży elektrycznej” 

Znak sprawy: WNZ-037/2024 

1. Szacunkowa wartość zamówienia: 
netto: 125529,87 zł. 
brutto: 144681,33 zł. 
2. Data, godzina, miejsce otwarcia ofert: 
19.06.2024 r., godz. 10:05 00-838 Warszawa ul. Prosta 69. 
3. Otwarcie ofert: 
Pracownik odpowiedzialny za przeprowadzenie postępowania po zalogowaniu do Platformy 
Zakupowej pod adresem https://zmsp.eb2b.com.pl/ stwierdził, że w postępowaniu o 
udzielenie zamówienia w terminie wpłynęły dwie oferty n/w firm:  
- Amper-Wolt Piotr Włóczkowski ul. Słoneczna 48, 05-180 Pomiechówek e-mail: 
wloczkowski.piotr@gmail.com 
- Megadex Sp. z o.o. ul. Rejtana 19/29, 05-270 Marki e-mail: biuro@megadex.pl 
 
4. Pracownik za pośrednictwem Platformy Zakupowej https://zmsp.eb2b.com.pl/ dokonał otwarcia 
ofert. 
Prawidłowo zostały złożone dwie oferty n/w firm: 

4.1 Amper-Wolt Piotr Włóczkowski ul. Słoneczna 48, 05-180 Pomiechówek e-mail: 
wloczkowski.piotr@gmail.com 
Szczegóły oferty:  
1.do rozliczenia oferuję poniższe stawki roboczogodziny jak i narzuty, które wyniosą:  

 stawka roboczogodziny  -R =20zł/godz. 
 koszty pośrednie   -Kp =50%(od R i S) 
 zysk    -Z =7% R+ Kp((R), S+Kp(R) 

cena roboczogodziny kosztorysowej brutto (z narzutami) wynosi R =32,10zł/godz. 

w 2024 r. (Qpi1) 

 stawka roboczogodziny  -R =20zł/godz. 
 koszty pośrednie   -Kp =50%(od R i S) 
 zysk    -Z =7% R+ Kp((R), S+Kp(R) 

cena roboczogodziny kosztorysowej brutto (z narzutami) wynosi R =32,10zł/godz.  

w 2025 r. (Qpi2) 

 stawka roboczogodziny  -R =24zł/godz. 
 koszty pośrednie   -Kp =50%(od R i S) 
 zysk    -Z =8% R+ Kp((R), S+Kp(R) 

cena roboczogodziny kosztorysowej brutto (z narzutami) wynosi R =38,88zł/godz.   

w 2026 r. (Qpi3) 
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4.2 Megadex Sp. z o.o. ul. Rejtana 19/29, 05-270 Marki e-mail: biuro@megadex.pl 

1.do rozliczenia oferuję poniższe stawki roboczogodziny jak i narzuty, które wyniosą:  
 stawka roboczogodziny  -R =45zł/godz. 
 koszty pośrednie   -Kp =60%(od R i S) 
 zysk    -Z =12% R+ Kp((R), S+Kp(R) 

cena roboczogodziny kosztorysowej brutto (z narzutami) wynosi R =87,09zł/godz. 

w 2024 r. (Qpi1) 

 stawka roboczogodziny  -R =49,50zł/godz. 
 koszty pośrednie   -Kp =60%(od R i S) 
 zysk    -Z =12% R+ Kp((R), S+Kp(R) 

cena roboczogodziny kosztorysowej brutto (z narzutami) wynosi R =95,80zł/godz.  

w 2025 r. (Qpi2) 

 stawka roboczogodziny  -R =54,45zł/godz. 
 koszty pośrednie   -Kp =60%(od R i S) 
 zysk    -Z =12% R+ Kp((R), S+Kp(R) 

cena roboczogodziny kosztorysowej brutto (z narzutami) wynosi R =105,38zł/godz.  

w 2026 r. (Qpi3) 
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